
Zápis z jednání 
Výboru finančního č.3/2020 

konaného dne 7. 9.2020 

17:00-19:00hod. 

Místo konání: 

ÚMČ Praha - Velká Chuchle 

Přítomni: 

Ing. Jiří Barcal - předseda výboru, Vlasta Formanová, Monika Krylová, Ing. Oldřich Doleček - 

členové výboru, Mgr. Lenka Felix - starostka, Ing. Lenka Pěničková - tajemník výboru, pí.Eva 

Ness - host 

Omluveni: 

Ing. Martin Víšek 

Program:  

1) Rozpočtové úpravy č.4/2020,  

2) Návrh rozpočtových úprav č. 5/2020 

3) Žádost ZŠ o čerpání investičního fondu  

4) Návrh na prodej vozidla Bremach  

5) Návrh na navýšení cen pronájmu hrob.míst  

6) Návrh smlouvy o nájmu a spolupráci s Rodinným centrem – poskytnutí dotace 

 

1. Rozpočtové úpravy č.4/2020 - již schválené starostkou 

Výbor projednal Ing. Pěničkovou předložené rozpočtové úpravy (viz příloha) již v 

červenci 2020 schválené starostkou a vzal je na vědomí. Jedná se o zapojení nových dotací 

(vrácená daň z příjmů PO za r.2019, z odvodu VHP za 12/2019-5/2020) a vratky dotací v rámci 

finančního vypořádání dotací za r.2019 s MHMP  (resp.SR), zapojení do rozpočtu bylo třeba 

dle dopisů z odboru rozpočtu MHMP provést již v červenci. 

Finanční výbor doporučuje ZMČ vzít tyto rozpočtové úpravy č.4/2020 vzít na vědomí. 

2. Návrh rozpočtových úprav č.5/2020 

Finančnímu výboru byl Ing. Pěničkovou předložen návrh rozpočtových úprav (viz 

příloha). V příjmové i výdajové části rozpočtu se jedná o zapojení daru od spol. Vily Chuchle  v 

souvislosti s uzavřenou smlouvou o převodu pozemků pod obslužnými komunikacemi v 

lokalitě Na Hvězdárně, ve výdajové části rozpočtu se navyšují prostředky na opravy v budově 

ÚMČ (oprava EZS, výměna koberců), na právní služby a vybudování nové elektropřípojky k 

pronajímaným pozemkům u Vltavy, a to vše za současného snížení rezervy z vrácené daně z 

příjmů PO za r.2019. Do výdajové části rozpočtu se navíc promítne přesun 135tis.Kč - snížení 

rezervy určené na dotace z OdPa 6171 na OdPa 3319 v souvislosti s poskytnutím dotace 

Rodinnému centru na zřízení Komunitního centra.    

Finanční výbor po diskusi doporučuje ZMČ návrh rozpočtových úprav č.5/2020 

schválit.  

Členka výboru pí.Monika Krylová nesouhlasila s navýšením položky právních služeb. 

V této záležitosti vysvětlila starostka nutnost využívání právního poradenství a uvedla oblasti, 

za které jsou právní služby převážně poskytovány (SK Čechoslovan Chuchle, nadjezd/podjezd, 

dům pro seniory Bílčická, poskytování informací, restituční spor o pozemky, příprava smluv, 

atd.).  Také uvedla, že má v plánu vypsat výběrové řízení na právní služby s tím, aby se členové 

výboru vyjádřili k podmínkám a příp. uzavření rámcové smlouvy. 



2.1. Zóna 30 Velká Chuchle 

Finanční výbor projednal žádost výboru dopravního o navýšení prostředků na 

zpracování studie parkování v ul.Pod Akáty a Na Mrázovce s tím, že není potřeba zapojovat do 

rozpočtu nové peníze vzhledem k tomu, že ve schváleném rozpočtu je na dopravně-

bezpečnostní řešení vyčleněn dostatek prostředků, které nebudou do konce roku vyčerpány 

(pořízení kamer a nových bezpečnostních prahů). 

2.2. Hlídání rychlosti na Radotínské 

Finanční výbor projednal žádost výboru dopravního o navýšení prostředků v letošním i 

roce následujícím na pořízení radarů se zobrazením RZ na Radotínské (r.2021), Na Hvězdárně 

(r.2021), u školy na Starochuchelské (r.2020) s tím, že není potřeba zapojovat do letošního 

rozpočtu nové peníze na pořízení 1ks radaru u školy vzhledem k tomu, že ve schváleném 

rozpočtu je na dopravně-bezpečnostní řešení vyčleněn dostatek prostředků, které nebudou do 

konce roku vyčerpány (pořízení kamer a nových bezpečnostních prahů). Prostředky na další 2 

radary v ul.Radotínské a Na Hvězdárně budou zaneseny do návrhu rozpočtu na r.2021. 

3. Žádost ZŠ o čerpání investičního fondu 

Finanční výbor projednal žádost ředitelky ZŠ o čerpání investičního fondu v souvislosti 

s pořízením pojezdu k interaktivní tabuli ve výši 47.590,51Kč s tím, že výbor doporučuje ZMČ 

tuto žádost o čerpání investičního fondu ZŠ schválit. 

4. Návrh na prodej vozidla Bremach 

Na základě návrhu místostarosty Mgr. Melichara doporučuje finanční výbor ZMČ 

vyvěsit záměr prodeje víceúčelového stroje BREMACH vč.příslušenství (drapák, šípová 

radlice, sypač vč.nohou, zvedací zařízení) za min.cenu dle znaleckého posudku, a to z důvodu 

stáří vozidla a nerentabilnosti jeho oprav. Znalecký posudek č.1172/2020 vypracoval Jan 

Bukovský ke dni 4.9.2020 a cena (obecná hodnota) byla stanovena na 146tis.Kč. 

5. Schválení řádu veřejného pohřebiště - návrh na navýšení cen pronájmu hrob.míst 

Finanční výbor po diskusi doporučuje ZMČ schválit navýšení částky za pronájem 

hřbitovního místa ze stávajících 85Kč/m2/rok na 100Kč/m2/rok, a to v souvislosti se 

schválením nového řádu hřbitova vč. nových nájemních smluv, zadání digitální pasportizace (z 

rozpočtu VHČ) atd. 

6. Návrh smlouvy o nájmu a spolupráci s Rodinným centrem – poskytnutí dotace 

Na základě žádosti Rodinného centra Chuchle z 16.1.2020 o spolupráci (i finanční) ze 

strany MČ na zřízení a provozu Komunitního centra v Kazínské 8 řešil výbor otázku nájemní 

smlouvy a financování tohoto projektu. Následně byla jednání přítomna i paní Eva Ness, která 

vysvětlila záměry spolku s fungováním tohoto centra. 

Finanční výbor po diskusi doporučuje ZMČ schválit uzavření nájemní smlouvy na 

nebytový prostor v K8 za cenu 10tis.Kč měsíčně (vč.paušálu za spotřebu energií, úklidu, 

odvozu odpadu) na dobu určitou (od 1.10.2020 do 30.9.2021), příp. dobu neurčitou, ale 

v obou případech vždy s možností 3-měsíční výpovědní lhůty.  

V souvislosti s tím doporučuje finanční výbor ZMČ poskytnout Rodinnému centru 

Chuchle z.s. (IČ 03438554), Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle na zřízení a 

provoz Komunitního centra dotaci ve výši 180tis.Kč na období 10/2020-3/2021 a uzavřít 

veřejnoprávní smlouvu. 

 

Ing. Jiří Barcal 

předseda finančního výboru ZMČ 


